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PAOOR.0002.7.2022.KZ 
 

PROTOKÓŁ NR XXXIX/2022 
z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Śremie 

odbytej 27 października 2022 r.  w godz. 12:00 – 13:35 
w sali 24 Urzędu Miejskiego w Śremie 

Pl. 20 Października 1, 63-100 Śrem 
 
Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 12:00, a zakończono 

o godz. 13:35 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

• Krzysztof Lewandowski; 

• Piotr Mulkowski; 

• Rafał Wachowiak. 
Radna Nina Stępa dotarła na obrady o godz. 12:18. 

/Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Adam Lewandowski - Burmistrz Śremu, 
2. Bartosz Żeleźny – Zastępca Burmistrza Śremu, 
3. Hanna Brukarczyk – Sekretarz Gmin Śrem, 
4. Krzysztof Lewandowski - Skarbnik Gminy Śrem, 
5. Sławomir Baum – Radca Prawny, 
6. Katarzyna Bednarowicz - Naczelnik Pionu Gospodarowania Przestrzenią 

i Środowiskiem (PPS), 
7. Barbara Jabłońska – Naczelnik Pionu Edukacji i Usług Społecznych (PEU), 
8. Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej 

(PRK), 
9. Paweł Wawrzyniak - Stowarzyszenie Pomocna Dłoń w Śremie, 
10. Dorota Sobieraj – Dyrektor Ekonomiczny Śremskiego Sportu Sp. o.o., 
11. Przedstawiciele lokalnych mediów: Tygodnik Śremski, TV RELAX. 
 

/Porządek obrad, zawiadomienia na sesję Rady, ogłoszenie, stanowią załącznik 
nr 2 do protokołu. / 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Katarzyna Sarnowska - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Śremie otwierając 
XXXIX sesję Rady Miejskiej, powitała radnych, Burmistrzów, Panią Sekretarz, 
Pana Skarbnika Gminy, pracowników Urzędu i gości przybyłych na sesję Rady 
oraz mieszkańców gminy biorących udział w sesji. W dalszej kolejności 
Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska stwierdziła, że na sali jest obecnych 
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17 radnych, a więc Rada jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Następnie poinformowała, że obrady rady są transmitowane i udostępniane 
w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, w związku 
z tym poprosiła o nie wypowiadanie nazwisk czy informacji, które mogłyby 
w jakikolwiek sposób naruszyć dobra osobiste osób trzecich. Dane osobowe 
są chronione zgodnie z rozporządzeniem o ochronie danych osobowych z dnia 
27 kwietnia 2016 roku i ich podanie bez wyrażenia zgody przez osobę 
zainteresowaną jest zagrożone karami przewidzianymi w rozporządzeniu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska poinformowała, że 24 października 
br. wpłynął wniosek Burmistrza Śremu o uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celu obliczania 
podatku rolnego. 
/Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. / 
Głos zabrał Burmistrz Adam Lewandowski, który poinformował, że podjął 
decyzję, iż nie będzie podnosił wysokości aktualnie obowiązujących stawek 
podatków lokalnych tj. podatku: od nieruchomości, rolnego oraz od środków 
transportowych. Ponadto, dodał, że w związku z podpisaniem przez Premiera 
średniej ceny kwintala skupu żyta, proponuje podjęcie uchwały w sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celu obliczania podatku rolnego, 
aby zachować ciągłość równowagi cenowej w stosunku do bieżącego roku. 
Przewodnicząca Rady zaproponowała umieszczenie ww. projektu uchwały w pkt 
4 lit. l porządku obrad. 
Głosowanie wniosku Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celu obliczania 
podatku rolnego. 
wyniki: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Rada w głosowaniu, 17 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła ww. wniosek 
Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad sesji. 
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Następnie Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska przekazała, że 26 
października br. wpłynął wniosek Burmistrza Śremu o uzupełnienie porządku 
obrad o projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
/Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. / 
Burmistrz Adam Lewandowski, poinformował, że jest to projekt uchwały który, 
porządkuje prawnie sprawy związane z podatkiem od środków transportowych. 
Przewodnicząca Rady zaproponowała umieszczenie ww. projektu uchwały 
w pkt 4 lit. m porządku obrad. 
Głosowanie wniosku Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o projekt 
uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 
wyniki:  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Rada w głosowaniu, 17 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła ww. wniosek 
Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad sesji. 
 
Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska poinformowała również, 
że 24 października br. Burmistrz Śremu przedłożył zmieniony projekt uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, Bystrzek i Śrem 
w związku z wycofaniem z opracowywania terenu położonego we wsi Psarskie 
na wniosek właściciela nieruchomości. Przewodnicząca dodała, że zmiana 
dotyczy projektu uchwały przedstawionego w pkt. 4 lit. b porządku obrad. 
/Pismo Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. / 
Dyskusja: 
Radny Tomasz Jakuszek zapytał czy jest to sprawa bieżąca, czy dotycząca 
wcześniejszych rozmów z wnioskodawcą? 
Katarzyna Bednarowicz - Naczelnik PPS odpowiedziała, że wnioskodawca 
po jednej z pierwszych październikowych Komisji Rady Miejskiej złożył wniosek 
o wycofanie wniosku o zmianę mpzp i dlatego projekt uchwały został 
skorygowany w tym zakresie. 
Dyskusje zakończono. 
Głosowanie w sprawie zmienionego projektu uchwały w porządku obrad pkt 4 
lit. b w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, 
Bystrzek i Śrem. 
wyniki:  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
Rada w głosowaniu, 17 głosami „za” – jednogłośnie przyjęła zmiany do projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, 
Bystrzek i Śrem. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy są inne propozycje w sprawie zmiany 
porządku obrad? 
Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad XXXIX sesji Rady. 
 
Porządek obrad został przyjęty w następującej wersji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady: 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego południowej części wsi 
Psarskie; 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Orkowo, 
Zbrudzewo, Dąbrowa, Bystrzek i Śrem; 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego przy ul. Topazowej we wsi Zbrudzewo; 

d) w sprawie rocznego programu współpracy gminy Śrem 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2023 r.; 

e) w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z gminnych obiektów 
sportu i rekreacji; 
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f) w sprawie postanowienia o ponoszeniu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez osoby zamieszkujące nieruchomości 
wielolokalowe; 

g) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

h) zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek 
takiej opłaty; 

i) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału 
rezerwowego "Śremski Sport" Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Śremie na częściowe pokrycie 
straty bilansowej za 2021 rok; 

j) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2022 rok; 

k) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2022 – 2033; 

l) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celu obliczania 
podatku rolnego; 

m) w sprawie podatku od środków transportowych. 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Śrem w roku 

szkolnym 2021/2022. 
6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
8. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
9. Zamknięcie sesji. 

 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
 

Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska poinformowała, że protokół 
z XXXVIII był wyłożony do wglądu w Zespole Obsługi Rady. Do protokołu 
nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXXVIII sesji 
zostaje przez Radę przyjęty bez odczytywania. 
 
 
Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady: 
a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego południowej części wsi Psarskie; 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik PPS. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Członkowie Komisji Wsi i Samorządu poinformowali, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
południowej części wsi Psarskie; 
wyniki: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 435/XXXIX/2022 została podjęta 17 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 435/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. / 
 
 
b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, 
Psarskie, Bystrzek i Śrem; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik PPS. 
 
Dyskusja: 
Radna Żaneta Koch poprosiła o wyłączenie z głosowania, ponieważ projekt 
uchwały dotyczy między innymi działki, której współwłaścicielem jest jej mąż. 
Dyskusje zakończono.  
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Członkowie Komisji Wsi i Samorządu –poinformowali, że projekt uchwały 
Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, Psarskie, Bystrzek i Śrem; 
wyniki: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (BRAK 
GŁOSU), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski 
(NIEOBECNI), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert 
Piątek (ZA), Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), 
Nina Stępa (NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 436/XXXIX/2022 została podjęta 16 głosami „za” przy 1 „braku 
głosu”. 
/ Uchwała Nr 436/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. / 
 
 
c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego przy ul. Topazowej we wsi Zbrudzewo; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik PPS. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Członkowie Komisji Wsi i Samorządu –poinformowali, że projekt uchwały 
Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego przy ul. Topazowej 
we wsi Zbrudzewo; 
wyniki:  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(NIEOBECNI), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
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Uchwała Nr 437/XXXIX/2022 została podjęta 17 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 437/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. / 
 
 
d) w sprawie rocznego programu współpracy gminy Śrem z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2023 r.; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU. 
 

Radna Nina Stępa o godzinie 12:18 przybyła na salę obrad XXXIX sesji Rady. 
 

Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska w związku z przybyciem na salę 
obrad Radnej N. Stępy zarządziła ponowne sprawdzenie kworum. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na sali jest obecnych 18 radnych, a więc 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodniczący Komisji Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Środowiska – 
Zdzisław Żeleźny poinformował, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rocznego programu 
współpracy gminy Śrem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 r.; 
wyniki:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA). 
 
Uchwała Nr 438/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/Uchwała Nr 438/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. / 
 
 
e) w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z gminnych obiektów sportu 
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i rekreacji; 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU. 
 
Dyskusja: 
Radny Tomasz Jakuszek zapytał czy do tej pory na tych obiektach funkcjonowały 
już jakieś regulaminy korzystania? 
Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU odpowiedziała, że regulaminy na tych 
obiektach już wcześniej funkcjonowały, tylko nie były one jednolite oraz nie były 
uregulowane uchwałą.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminów 
korzystania z gminnych obiektów sportu i rekreacji.; 
wyniki: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 439/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 439/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. / 
 
Burmistrz – Adam Lewandowski poprosił, aby Naczelnik PRK – Robert Mielcarek, 
łącznie omówił projekty trzech następnych uchwał z pkt. 4 lit. f, g oraz h, 
ponieważ są one ze sobą powiązane. 
Przewodnicząca Rady – Katarzyna Sarnowska wyraziła zgodę na wspólne 
przedstawienie projektów oraz poinformowała Radnych, że głosowanie zostanie 
przeprowadzone osobno dla każdej z uchwał natomiast dyskusja będzie wspólna. 
 
Naczelnik PRK - Robert Mielcarek przedstawił i omówił trzy projekty uchwał tj.: 

• w sprawie postanowienia o ponoszeniu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi przez osoby zamieszkujące nieruchomości 
wielolokalowe; 

• w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
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nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej; 

• zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek takiej 
opłaty. 

Następnie Naczelnik R. Mielcarek zgłosił autopoprawki do projektu uchwały Rady 
Miejskiej w Śremie w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej. Autopoprawka dotyczy zmiany załącznika 
nr 1 do uchwały w zakresie zmiany treści klauzuli informacyjnej w części 
E. deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami w związku 
ze zmianą na stanowisku inspektora ochrony danych Urzędu Miejskiego 
w Śremie oraz dodania załącznika nr 2 do uchwały, który jest mało czytelny, 
ponieważ jest to wersja papierowa zapisu elektronicznego formularza deklaracji 
który trafi na platformę e-puap. 
 
Dyskusja: 
Radny Tomasz Jakuszek poprosił o przypomnienie wysokości kosztów 
związanych z pilotażową inwestycją dot. segregacji odpadów przy ul. Wojska 
Polskiego. 
Naczelnik PRK – Robert Mielcarek odpowiedział, że zakup 10 modułów 
inteligentnych koszy to cena brutto ok. 650 tys. złotych oraz przygotowanie 
terenu, które było po stronie TBS, czyli zabezpieczenie przyłącza energetycznego 
i światłowodowego oraz utwardzenie terenu to koszt ok. 70 tys. złotych. 
Dyskusję zakończono. 
 
Przystąpiono do głosowania nad poszczególny projektami uchwał: 
 
f) w sprawie postanowienia o ponoszeniu opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez osoby zamieszkujące nieruchomości wielolokalowe; 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie postanowienia o ponoszeniu 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez osoby zamieszkujące 
nieruchomości wielolokalowe; 
wyniki:  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 440/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 440/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. / 
 
 
g) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej; 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej wraz z zgłoszonymi autopoprawkami; 
wyniki:  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 441/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 441/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. / 
 
 
h) zmieniającego uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek takiej opłaty; 
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Przewodniczący Komisji Komunalnej i Rozwoju – Piotr Rojek poinformował, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia stawek takiej opłaty; 
wyniki:  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 442/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/ Uchwała Nr 442/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. / 
 
 
i) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału rezerwowego 
"Śremski Sport" Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Śremie 
na częściowe pokrycie straty bilansowej za 2021 rok; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Mielcarek – Naczelnik PRK. 
 
Dyskusja: 
Radny Tomasz Jakuszek zapytał jaka jest obecna sytuacja finansowa Spółki. 
Burmistrz – Adam Lewandowski odpowiedział, że ciągłość oraz płynność 
finansowa jest zachowana. Natomiast jeżeli chodzi np. o energię elektryczną 
to miesięczne fv są na poziomie 145 – 150 tys. złotych więc jest to bardzo duże 
obciążenie finansowe, dlatego też Zarząd Spółki przy wsparciu Gminy dokonuje 
zmiany sposobu zasilania przez budowę samodzielnej stacji transformatorowej, 
która pozwoli na odłączenie Spółki od dotychczasowego zasilania z Odlewni 
Żeliwa. Burmistrz z przykrością stwierdził, że ilość osób korzystających z usług 
Śremskiego Sportu nie wzrasta, a niestety maleje. Ponadto poinformował, 
że została podjęta decyzja, iż w tym roku nie będzie funkcjonowało lodowisko, 
ponieważ koszt jego utrzymania przez 3 miesiące to prawie pół miliona złotych. 
Dodał, że wie, iż pojawiają się w Polsce przypadki zamykania basenów i obiektów 
sportowych, ale sam nie dopuszcza na razie takiej myśli, ponieważ sport 



13 

 

nie jest luksusem, a podstawowym elementem życia społecznego i edukacji. 
Podsumowując stwierdził, że sytuacja finansowa Spółki w bieżącym roku 
na pewno nie będzie lepsza niż ta w roku ubiegłym, a najbardziej obawia się 
bilansu energetycznego.  
Dyskusję zakończono. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wniesienie dopłaty do kapitału rezerwowego "Śremski Sport" Spółki 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Śremie na częściowe pokrycie 
straty bilansowej za 2021 rok; 
wyniki:  
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (PRZECIW), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch 
(ZA), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski 
(NIEOBECNI), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert 
Piątek (ZA), Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), 
Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna 
Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz 
Wiśniewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 443/XXXIX/2022 została podjęta przy 16 głosach za, 1 głosie 
przeciwnym oraz 1 wstrzymującym się. / 
/ Uchwała Nr 443/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. / 
 
 
j) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2022 
rok; 
Głos zabrał Burmistrz – Adam Lewandowski poinformował, że przedstawione 
uchwały są reasumpcją budżetu za rok bieżący, natomiast na sesji w grudniu 
mogą pojawić się jeszcze zmiany związane z energią elektryczną. 
Burmistrz poinformował, że Rada upoważniła Burmistrza do zaciągnięcia 
obligacji do kwoty 10 mln. złotych, jednak tych obligacji nie wyemitowano, 
a nawet wykupiono obligacje na kwotę 6 mln złotych. Burmistrz dodał, że bieżący 
rok zostanie zamknięty bez korzystania z dodatkowych źródeł tj. obligacji, 
kredytów, pożyczek, a największe zmienne, które przedstawi szczegółowo 
Skarbnik dotyczą przede wszystkim oświaty, energii elektrycznej, dopłaty do 
Śremskiego Sportu. Stwierdził również, że poza budową drogi przy ul. Żurawiej 
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wszystkie zaplanowane inwestycje na ten rok zostaną zrealizowane wg. planu 
– o ile warunki pogodowe na to pozwolą. 
Następnie Skarbnik Gminy - Krzysztof Lewandowski. przedstawił i omówił projekt 
uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 
2022 rok; 
Głos ponownie zabrał Burmistrz – Adam Lewandowski, który dodał, że środki 
w wysokość ponad 600 tys. złotych przeznaczone dla OPS składają się z 2 pozycji 
tj.: pierwsza to opłaty z tytułu korzystania przez mieszkańców gminy z Domów 
Pomocy Społecznej, natomiast druga pozycja to dopłaty do dodatku 
mieszkaniowego, którego kwoty ciągle wzrastają. 
 
Dyskusja: 
Radny Grzegorz Wiśniewski zapytał: Ile zostało wypłaconych dodatków 
węglowych? Ile zostało jeszcze do wypłaty? Kiedy Wojewoda przekaże brakując 
środki na realizację tego zadania? 
Burmistrz – Adam Lewandowski odpowiedział, że całość zadania szacowana była 
na ok 13 mln. złotych, na dziś otrzymaliśmy od Wojewody w I transzy – 2 700 000 
złotych, w II transzy – 1 200 000 złotych, a w najbliższym czasie mamy uzyskać 
kwotę w wysokości 3 mln złotych. Cały czas są prowadzone rozmowy 
z Wojewodą, aby pieniądze spływały jak najszybciej by przy uruchomieniu 
systemu handlu węglem po preferencyjnych cenach wszyscy uprawnieni mogli 
skorzystać. 
Radny Tomasz Jakuszek stwierdził, że w przedstawionych dochodach nie widzi 
środków związanych z dofinansowaniem inwestycji budowy kładki pieszo-
rowerowej do Zbrudzewa. W związku z powyższym Radny T. Jakuszek zapytał 
czy w takim razie te środki już wpłynęły? 
Burmistrz – Adam Lewandowski odpowiedział, że środki z tej inwestycji wpłynęły 
w sierpniu i były wykazane w uchwale na sesji wrześniowej. 
Dyskusje zakończono. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmieniającego uchwałę 
w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2022 rok; 
wyniki:  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta 
Koch (ZA), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski 
(NIEOBECNI), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert 
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Piątek (ZA), Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), 
Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Edward Szczepański (ZA), 
Martyna Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), 
Grzegorz Wiśniewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny 
(ZA) 
Uchwała Nr 444/XXXIX/2022 została podjęta przy 15 głosach za oraz 3 głosach 
wstrzymujących się. 
/ Uchwała Nr 444/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. / 
 
 
k) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem na lata 2022 – 2033. 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy - Krzysztof Lewandowski. 
Głos zabrał Burmistrz – Adam Lewandowski, który poinformował, że dwa 
dodatkowe bloki przy ul. Żurawiej były planowane do realizacji w roku 2024, 
jednak wszystko wskazuje na to, że uda się oddać je do użytku razem z trzema 
których oddanie planowane jest na koniec 2023 rok lub wiosnę 2024roku. 
Burmistrz przybliżył również jakie działania zostały podjęte przez gminę 
w związku z preferencyjnym handlem węglem – po dokładnej analizie została 
podjęta decyzja, że na terenie naszej gminy preferencyjną sprzedażą węgla 
mieszkańcom zajmą się podmioty niezależne od gminy, czyli te które prowadzą 
składy węglowe, ponieważ one dysponują odpowiednim zapleczem potrzebnym 
do dystrybucji węgla. Aktualnie trwają indywidualne spotkania z właścicielami 
składów z terenu gminy oraz jednym podmiotem, spoza który sam się do gminy 
zgłosił w tej sprawie. Mieszkańcy będą mogli zakupić jednorazowo do końca roku 
1,5 tony w cenie 2200zł i od stycznia kolejne 1,5 tony w tej samej cenie. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej – Barbara Ratajczak poinformowała, 
że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem na lata 2022 – 2033; 
wyniki:  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta 
Koch (ZA), Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski 
(NIEOBECNI), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert 
Piątek (ZA), Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), 
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Nina Stępa (ZA), Cezary Strzelec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Edward Szczepański (ZA), 
Martyna Wachowiak (ZA), Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), 
Grzegorz Wiśniewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny 
(ZA) 
 
Uchwała Nr 445/XXXIX/2022 została podjęta przy 15 głosach za oraz 3 głosach 
wstrzymujących się. 
/ Uchwała Nr 445/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. / 
 
 
l) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celu obliczania podatku 
rolnego; 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy - Krzysztof Lewandowski 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta dla celu obliczania podatku rolnego. 
wyniki:  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 446/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/Uchwała Nr 446/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. / 
m) w sprawie podatku od środków transportowych  
Projekt uchwały przedstawił i omówił Skarbnik Gminy - Krzysztof Lewandowski 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie podatku od środków 
transportowych. 
wyniki:  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: Marek Basaj (ZA), Tomasz Jakuszek (ZA), Żaneta Koch (ZA), 
Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof Lewandowski (NIEOBECNI), 
Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (NIEOBECNI), Robert Piątek (ZA), 
Barbara Ratajczak (ZA), Piotr Rojek (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Nina Stępa 
(ZA), Cezary Strzelec (ZA), Edward Szczepański (ZA), Martyna Wachowiak (ZA), 
Rafał Wachowiak (NIEOBECNI), Lilianna Wąsik (ZA), Grzegorz Wiśniewski (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 
Uchwała Nr 447/XXXIX/2022 została podjęta 18 głosami „za” – jednogłośnie. 
/Uchwała Nr 447/XXXIX/2022 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. / 
 

PRZERWA 10 MINUT 
 
Ad. 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Śrem w roku 
szkolnym 2021/2022.  
/Informacja stanowi załącznik nr 19do protokołu. / 
Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska poinformowała, że w związku 
ze szczegółowym omówieniem informacji na Komisji Oświaty oraz 
wcześniejszym otrzymaniem dokumentu przez Radnych odstępuje się 
od ponownego przedstawiania informacji. 
 
Dyskusji nie podjęto. 
 
Ad. 6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska poinformowała, 
że informacje i analizę o złożonych oświadczeniach majątkowych przedłożyła 
jako Przewodnicząca Rady. Burmistrz również przedłożył informację w zakresie 
zatrudnionych pracowników. Wojewoda przesłał informacje dotyczące 
oświadczenia majątkowego Burmistrza i Przewodniczącej Rady. 

 Przewodnicząca Rady dodała, że Wojewoda wniósł uwagę, iż jako 
Przewodnicząca Rady nie wskazała w poszczególnych punktach, czy majątek jest 
wspólny, czy odrębny. Poinformowała, że złożyła wyjaśnienia, iż jest to majątek 
osobisty, ponieważ jest wdową. Ponadto dodała, że takie wyjaśnienia kierowała 
do Wojewody także w latach poprzednich. 

Przewodniczącą przekazała, że z wszystkimi uwagami i analizami 
oświadczeń majątkowych Radni mogą zapoznać się w Zespole Obsługi Rady. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie   z   bieżącej działalności Burmistrza Śremu radni otrzymali, wobec 
powyższego odstąpiono od jego referowania. 
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/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. / 
 
Dyskusja: 
Radny Tomasz Jakuszek zapytał o użyczenie nieruchomości przy ul. Nadbrzeżnej 
na działalność statutową Fundacji na Rzecz Rewaloryzacji Miasta Śrem, na jakie 
dokładnie cele ma być przeznaczona owa nieruchomość. 
Burmistrz - Adam Lewandowski odpowiedział, że nieruchomość na wniosek 
Fundacji do właściciela, czyli Wód Polskich, została przekazana jej na cele 
rekreacyjno-rehabilitacyjne. Dodał, że strony podpisały stosowne porozumienie. 
Radny Tomasz Jakuszek zapytał również, o dalsze plany dotyczące projektu, 
koncepcji modernizacji Pl. 20 Października. 
Burmistrz – Adam Lewandowski odpowiedział, że w końcówce października 
udało się uzyskać pełną akceptację koncepcji przez konserwatora zabytków. 
Teraz trwają analizy sposobu przygotowania dokumentacji, ponieważ koncepcja 
była pierwszym etapem. Burmistrz dodał, że na pewno będzie to bardzo 
zazieleniona przestrzeń, z miejscami wypoczynku, a zieleń nie będzie donicowa 
tylko bezpośrednia z gruntu. Na pewno modernizacja Pl.20 Października będzie 
komponowała się z przebudową ul. Kościuszki i Wyszyńskiego. Na koniec 
Burmistrz poinformował, że w grudniu na Komisji Komunalnej przedstawi 
Radnym koncepcję modernizacji Pl.20 Października. 
Dyskusję zakończono 
 
 
Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
 
Radny Tomasz Wojna podzielił się informacją, iż w kwartalniku ogólnopolski 
„TENIS” w wydarzeniach regionalnych znalazł się spory artykuł wraz ze zdjęciem 
z turnieju o powrocie tenisa do Śremu. Radny T. Wojna dodał, że w zeszłym roku 
tenis ziemny w Śremie został reaktywowany po ponad 10 latach.  
Następnie Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o raport z przeprowadzonej kontroli w dniu 3.10.2022 r. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Żaneta Koch, poinformowała, że kontrola 
odbyła się zgodnie z planem kontroli komisji na rok 2022, a wydatków 
przeznaczonych na promocję gminy Śrem w 2022roku. Skład Zespołu 
kontrolującego to: Żaneta Koch – Przewodniczący Komisji, Cezary 
Strzelec – członek, Grzegorz Wiśniewski – członek. Kontrola nie wykazała 
nieprawidłowości. 
/Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 20 do protokołu. / 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że do Biura Rady wpłynęła następująca 
korespondencja: 

• pismo z 10.10.2022 r. od Prezesa Spółki Śremski Sport, w którym zgłoszono 
propozycję przejęcia w zarządzanie obiektów sportowych i rekreacyjnych. 
Pismo wraz ze stanowiskiem Burmistrza zostało zamieszczone 
w informatorze (e-sesja). 

Następnie Przewodnicząca oznajmiła, że kolejna Sesja Rady Miejskiej w Śremie 
planowana jest na 20 grudnia 2022 r. o godz. 11:00. 
 
Ad. 9. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady - Katarzyna Sarnowska stwierdziła, iż porządek XXXIX sesji 
Rady Miejskiej w Śremie został wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godz. 13:35 
dziękując wszystkim za przybycie. 
 
 
          Przewodniczyła: 
       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
              Katarzyna Sarnowska 
 
 
 
Protokołowała: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor 

 


